
Styrelsemöte Böloms Jaktlag 

Protokoll 

 
Datum: 2021-05-30 

Tid: 20.00 

Plats: Slakthuset. 

 
 

Närvarande:  

Hans Stridh, Jonas Björkman, Magnus Björk. 

 

Ej möjlighet att närvara: 

Anders Persson, Magnus Martinsson. 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 

 

§2 Agenda / Ärenden 

 

 

§3 Ekonomi & inköp 

• Jaktlagets kassa uppgår för närvarande till 28 000 SEK. 

• Stor bänk inköpt, den förra var fullständigt slut efter vinterns prövningar. 

• Frågan om slakt och försäljning bör tas upp på behandling på årsmötet. 

 

§4 Tilldelning 

 

Storpott kommer fortsätta att gälla, styrelsens förslag är att vi fortsätter med riktlinjen 10 + 10.  

 

 

§5 Årsmöte 

 

Planerat datum:  

17:e Juli 14.00 

  

Följande val av styrelsemedlemmar behöver ske: 

Ordförande  1 år 

 Vice Ordförande                         2 år   

 Ledamot  2 år  

 Revisor  1 år 

 Valberedare (Fyllnad) 1 år 

 Valberedare   2 år  

 

Kassör (Jonas Björkman) samt Sekreterare (Magnus Björk) har ett år kvar. 

 

 

§5 Älgjakt 2020/2021 

 

• Jakttid 

11:e – 19.e Sep 

 

• Gästjägare 

Max 4st gästjägare under septemberjakten som tidigare år, intresse skall anmälas snarast till jaktledare 

eller styrelse. 

 

• Taggbegränsning: 



Fortsatt jakt på alla stora tjurar oavsett storlek (oavsett antal tagg) pga stor areal stormhyggen där 

markägarna inte önskar bete oavsett storlek på hornkrona. 

 

• Försäljning och delning av älg: 

Styrelsens förslag är att införa vuxenlista på halva djur på samma sätt som sker med kalvar dock med 

skillnaden - två pers per halva / 4 per vuxet djur. Frågan kommer att behandlas på årsmötet för beslut. 

 

Styrelsens föreslår även att vi under jaktperioden säljer ett vuxet djur till kassan, för att trygga både 

väntade och eventuellt oväntade utgifter. 

 

Styrelsens förslag av priser vid ev. försäljning: 

o Internt i jaktlaget - 60 SEK/Kg (Slaktvikt) 

o Externt - 150 SEK/Kg packat & klart 

 

• Slaktavfallshantering 

Jonas utreder frågan fram till styrelsemötet. 

 

• Passbygge/röjning och städdag 

Styrelsens förslag är lördag den 17:e Juli med följande agenda: 

o 08.00 Samling 

o 13.00 Lunch 

o 14.00 Styrelsemöte 

 

• Jaktrapport 

Jonas Björkman fortsätter att sköta rapport av fällda älgar. 

 

• ÄlgObs 

Under septemberjakten så skall alla observationer av älg rapporteras till Jonas Björkman. 

 

• Saltstenar 

Åk och hämta i slakthuset och kör ut till passen! 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Magnus Björk 


